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Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 12. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 28.02.2024 

 

v obradnej sieni CC centra, Jiráskova č. 5, Bratislava. 

 

 

 

Začiatok rokovania: 16:30 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Natália Podhorná, Polat Elalmis 

 

 

Otvorenie zasadnutia: 

12. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

prezenčnou formou v obradnej sieni CC centra, Jiráskova č. 5, Bratislava. 

Starosta skonštatoval, že pri nadpolovičnej väčšine (30 prítomných z počtu 35) je miestne 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 

Počet poslancov sa počas rokovania priebežne menil.  

 

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

 

Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril starosta. Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený. 

 

Hlasovanie: prítomných 28 , za 28 , proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program rokovania 

bol schválený. 

 

 

Návrh na zmenu programu: 

Poslanec Sarlós navrhol zaradiť bod č. 3 Rôzne. 

 

Hlasovanie: prítomných 30 , za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Návrhová komisia: 

p. Libuša Nicholson, 

p. Jakub Kuruc, 

p. Michal Kubinský. 

 

Hlasovanie: prítomných 30 , za 30 , proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 
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Overovatelia zápisnice: 

p. Gabriela Fulová, 

p. Michala Kozáková. 

 

Hlasovanie: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 1 

1. Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 

„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne – ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ v rámci 

výzvy Fondu na podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry č. 2023/001 

Mestská časť sa v danej výzve uchádza o finančné prostriedky na obnovu plavárne ZŠ Holíčska. 

Mestská časť môže do danej výzvy predložiť iba jeden projekt. Oprávneným žiadateľom v 

zmysle výzvy môže byť aj športová organizácia. Získanie finančných prostriedkov na obnovu 

plavárne ZŠ Holíčska môžu žiadať Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. Plavecký bazén má 

slúžiť pre potreby školy, ako aj okolitých škôl na výuku plávania počas športovej výchovy, 

tréningové miesto, ako aj na rekreačnú činnosti pre verejnosť, vrátane zdravotne postihnutých 

občanov. 

Mestská časť Bratislava-Petržalka by zabezpečila finančné prostriedky pre Športové zariadenia 

Petržalky, s. r. o., vo výške 500 001 eur čo predstavuje 35,29 % z celkového rozpočtu projektu, 

celkový rozpočet projektu je aktuálne vyčíslený na 1 416 667 eur bez DPH, čo zahŕňa stavebné 

úpravy, sanáciu, bezbariérovosť, nákup vybavenia plavárne, kompletnú rekonštrukciu bazéna 

ako aj strojovne a bazénovej technológie, šatne, sprchy a ďalšie súvisiace práce s obnovou 

plavárne. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 30 , za 29 , proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 

„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne – ZŠ Budatínska 61, Bratislava“ v rámci 

výzvy Fondu na podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry č. 2023/001 

Na základe predmetnej výzvy na predloženie žiadostí o poskytnutie príspevku má mestská časť 

Bratislava-Petržalka možnosť ako oprávnený žiadateľ uchádzať sa o tento príspevok v 

maximálnej výške 1,1 mil. eur. Predmetom žiadosti o poskytnutie príspevku je sanácia porúch 

a obnova plavárne, ktorá je súčasťou ZŠ Budatínska 61, Bratislava. Plavecký bazén má slúžiť 

pre potreby školy, ako aj okolitých materských a základných škôl na výuku plávania počas 

športovej výchovy, tréningové miesto, ako aj na rekreačné činnosti pre verejnosť, vrátane 

zdravotne postihnutých občanov. 

Podiel spolufinancovania zo strany MČ Bratislava-Petržalka je 35,1 % z celkového rozpočtu 

projektu, celkový rozpočet projektu je aktuálne vyčíslený na 1 694 915,25 eur s DPH, čo zahŕňa 

stavebné úpravy, sanáciu, bezbariérovosť, nákup vybavenia plavárne, kompletnú rekonštrukciu 

bazéna ako aj strojovne a bazénovej technológie, šatne, sprchy a ďalšie súvisiace práce s 

obnovou plavárne. K žiadosti je okrem ostatných príloh potrebné doložiť povinnú prílohu Výpis 

z uznesenia zastupiteľstva obce o súhlase s výškou spolufinancovania mestskej časti na 

projekte. 
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Predkladanie žiadostí o finančné prostriedky je do 29.02.2024. 

Starosta dodal, že aj napriek tomu, že ide o dva podobné bazény nemajú rovnaké cenové 

ponuky. Rozdiel je aj v platení DPH. Je rozdielna suma, pretože jedna je s DPH a druhá bez 

DPH. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 30 , za 29 , proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3  

Rôzne 

Poslanec Sarlós chce krátku reakciu na protest prokurátorky voči parkovacej politike, ktorý bol 

doručený na miestny úrad. Prokurátorka navrhuje zrušiť z dôvodu nezákonnosti reguláciu 

v celom rozsahu. Chcel by poslať protest všetkým poslancom a krátku reakciu starostu. 

 

Starosta vysvetlil kontext – ide o spoplatnenie na komunikáciách, ktoré sa štandardne používa. 

Vysvetľuje, že protest prokurátora sa týka vyberania ročných poplatkov rezidenčného 

parkovania. 

 

Poslanec Sarlós zdôraznil, že chce poslať starostom protest pre všetkých poslancov. Žiada aj 

o vytvorenie návrhu materiálu na marcové zasadnutie komisie. 

 

Starosta uviedol, že zašle aj protest, ktorý dostala Karlova Ves ohľadne toho istého problému. 

 

Poslanec Vydra si myslí, že parkovanie PAAS v Petržalke by sme mali mať podľa §6a. Podľa 

neho by rezidenti nemali platiť a nerezidenti áno.  

 

Poslankyňa Hájková nechce, aby jej boli zasielané podklady k protestom.  

 

Poslanec Weber sa spýtal starostu, či petržalský parkovací systém nemá sankčný mechanizmus 

voči nerezidentom. 

 

Starosta hovorí, že sankčný systém uplatňuje hlavné mesto. Petržalka má určené iba dopravné 

značenie, ktoré definuje pravidlá parkovania. Požadované dokumenty k protestu pošle všetkým 

poslancom okrem pani Hájkovej, ktorá si to nežiadala. 

 

 

Starosta následne zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

Koniec rokovania: 17:05 hod. 
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_________________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

 

___________________________________ 

Ing. Matúš Súlovec 

zástupca prednostu 

 

 

 

 

_____________________________                                _____________________________ 

            Ing. Gabriela Fulová                                                  Ing. arch. Michala Kozáková 

      

 

 

 

 

Pripravila:                     ___________________________________ 

                                                   Mgr. Dominika Lieskovcová 

 

 

 

 

 

 

 


